
 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ DOPRAVNÍ KOMISE 

 

 

 

DATUM:    24.4.2023,  začátek v 17:00 hod. 

PŘEDSEDA KOMISE:   Jan Konopásek, MČ P22 

VEDOUCÍ ODBORU DOPRAVY:  Jiří Hás 

ČLENOVÉ KOMISE:  Petr Procházka, Petr Nickmann, Jakub Goliáš, Petr Jašek, Vít 

Urban, Radek Penížek, nepřítomen / omluven p. Vorlíček  

HOSTÉ SŽ (přednášející): Josef Buriánek, Jaroslav Macháček, Karel Ptáček, Miroslav 

Veliš, Karel Fridrich  

DALŠÍ HOSTÉ (MČ Benice) Hana Karasová, Marie Marešová, Romana Vaňková, Michal 

Včeliš, Vladislav Mareš,  

MÍSTO:    ÚMČ PRAHA 22, 3. patro, zasedací místnost 

VYHOTOVILA:    Lucie Janigová, asistentka volených orgánů 

 

 

PRŮBĚH JEDNÁNÍ: 

 

Úvodem předseda komise upravil status jednání této komise na čistě prezentační s dotazy 

přítomných. Neprobíhá žádní schvalování ani hlasování. Po skončení jednání komise budou 

přítomným i nepřítomným pozvaným hostům zaslány podrobné materiály k prostudování. 

 

1) Uvítání hostů a členů komise 

 

2) Představení projektu Náhrada přejezdu P5674 zástupci SŽ. Skloňují se varianty 1,2,3. a 4. 

- Varianta č. 1 je řešení přejezdu vyhloubením tunelu, jeví se jako varianta technicky a ekonomicky 

nejnáročnější a tedy nejméně preferovaná varianta,  

- Varianta č.2 je řešení vybudováním nadjezdu, nicméně je také technicky nevhodná, jelikož 

vyžaduje přeložku konvenční tratě,  

- Varianta č. 3 nabízí řešení přejezdu obchvatem, nicméně tato varianta zhoršuje stav dopravního 

zatížení v ulici Ke Kříži  

- Varianta č. 4 by znamenala zaslepení ul. Lnářské a vybudování podjezdu, nicméně pro SŽ se jeví 

jako nejvhodnější.  

- K této akci vydala vyjádření Městská část Praha 22 a z vyjádření vyplývá, že se přiklání k řešení 

pomocí varianty 4. Případně a s podmínkami je přijatelná i varianta 3 – obchvat.  

 

 

3) Diskuze členů komise a hostů k projektu. 

 

4) Závěr 

 

Konec jednání komise: 18:20 

 


